
 
REFERAT FRA ÅRSMØTET I  

KONGSBERG TREKKSPILLKLUBB 
 
Sted:   Klubbhuset  

Dato:  1. februar 2012  

Klokkeslett: 19:30 

 
Til stede:  

36 av klubbens medlemmer (12,58%) 
   
1. Godkjenning av årsmøteinnkalling     Enst. godkjent  

 
2. Valg av ordstyrer og sekretær 

Forslag til ordstyrer fra salen:  Svein Solvang   Valgt 
Forslag til sekretær fra salen:  Stein Selseth   Valgt 
 

3. Årsberetning 2011 
Årsberetning for KTK og alle orkestrene ble lest opp.   Godkjent 
 

4. Revidert regnskap 2011 
Revidert regnskap for 2011 ble lagt frem av Øystein Gåsefra.  Godkjent 
 

5. Budsjett for 2012 
Budsjett for 2012 ble lagt frem av Svein Solvang / Stein Selseth Godkjent 
 

6. Fastsettelse av medlemskontingenten for 2012 
Medlemskontingenten ble foreslått holdt uendret   Enst. godkjent 
 

7. Ny festeavtale med Kongsberg Kommune 
Svein informerte om hvordan løpet legges opp med tanke på at  
klubben ønsker å få kjøpt tomten etter hvert.    Enst. godkjent 
 

8. Valg 
Valgkomiteen v/Herman Løver la fram valgkomiteens forslag. 
Ingen andre forslag kom opp.                Alle valgt v/akklamasjon   
 
Fordelingen av verv ser slik ut: 
Styret. 
 
Formann:   Svein Solvang     Gjenvalg – 2 år 
Nestformann:  Trude Saatvedt Lien    Ikke på valg 
Kasserer:   Øystein Gåsefra    Ikke på valg 
Sekretær:   Anne Marit Gomsrud   Ny – 2 år  
Styremedlem:  Erland Hellerud    Ny – 2 år   
      Morten Hostvedt    Ikke på valg 
     Rune Laugerud    Ikke på valg 
 



 
Arrangementskomite:  

Arnfinn Skullestad    Gjenvalg - 2 år 
Else Grethe Finstad    Gjenvalg - 2 år  
Olav Finstad     Gjenvalg - 2 år 
Jorunn Bringsrud    Gjenvalg - 2 år 
May-Torill Øia    Gjenvalg - 2 år 
Arvid Øia     Gjenvalg - 2 år 
Ingebjørg Tullerud                          Gjenvalg - 2 år  

 
 
Revisorer:   Magne Heisholt    Gjenvalg - 1 år 
     Knut Hotvedt     Gjenvalg - 1 år 
 
 
Valgkomité:  Turid Saatvedt    Gjenvalg - 1 år 
     Herman Løver     Gjenvalg - 1 år 
     Kjell O. Teien     Gjenvalg - 1 år 
 
 

9. Innkomne forslag. 

Ingen innkomne forslag. 

 

10. Eventuelt 
o Informasjon om arrangement i 2012. Det er leid inn grupper til dansefestene i 

2012. 
o Vi har planer om at vi skal arrangere 4 dansefester på huset fra og med 2013. 
o Varmepumpe er installert. Forbruk halvert november/desember 2011 i forhold 

til 2010. 
o Utleie av klubbhuset foregår nå kun via nettsidene våre. 

 
      
 
 

MØTET SLUTT KL: 21:05 - Stein Selseth - Sekretær 


